

Le mercredi 22 septembre 2010
à 19 h 30

Wednesday, September 22, 2010
7:30 p.m.

Série des professeurs et invités de McGill

McGill Staff and Guests Series

Novus 9

Dave Mossing, trompette / trumpet

Joe Sullivan, trompette / trumpet

Al Mclean, saxophone ténor / tenor saxophone

David Bellemare, saxophone alto / alto saxophone

Alex Coté, saxophone baryton / baritone saxophone

Jean-Nicolas Trottier, trombone

Rafael Zaldivar, piano

Morgan Moore, basse / bass

Alain Bourgeois, batterie / drums



P R O G R A M M E

Damn That Spring
comp. **AL MCLEAN**

Resting Points
comp. **DAVE MOSSING**

Something Else
comp. **JOE SULLIVAN**

The Last Wave
comp. **JOE SULLIVAN**

Nighthawk
comp. **JOE SULLIVAN**

In Three
comp. **DAVE MOSSING**

Short Stories
comp. **ALEX CÔTÉ**



Nous espérons que vous avez apprécié le concert de ce soir. Le talent, la passion et la conscience professionnelle de nos musicien(ne)s sont une source d'inspiration pour nous. Des événements comme celui-ci représentent un investissement financier important pour l'École de musique Schulich.

Nous vous invitons à contribuer, par un don en argent, à la création de nouvelles possibilités pour nos étudiants et au développement du rôle de McGill dans la communauté culturelle montréalaise.

Veillez communiquer avec notre directrice du développement, Donna Williams, au (514) 3 98-8153, pour en savoir plus long sur nos activités et sur les moyens de les soutenir, ou cliquez sur

<http://www.mcgill.ca/music/alumni/support>.

Nous vous remercions de votre intérêt.



We hope you have enjoyed this evening's concert. The talent, passion and dedication of our musicians are an inspiration to us all. Concerts of this calibre are a major financial undertaking for the Schulich School of Music.

We invite audience members to join us in furthering opportunities for our students and for enhancing McGill's role in the Montreal cultural community, by making a financial contribution.

For further information about supporting our programmes, please contact our Director of Development, Donna Williams at (514) 398-8153, or visit the weblink at

<http://www.mcgill.ca/music/alumni/support>.

Thank you for your interest and support.